
 

F1 karpers uitzetten op Stadsgracht Ravenstein?   

Er wordt niet meer zoveel witvis gevangen als vroeger. Dit komt omdat het viswater na 

het uitbaggeren dieper en helderder is geworden ofwel schoner dan geweest doordat er 

minder fosfaten inkomen dan vroeger en daardoor minder algen en watervlooien 

waardoor de geboren visjes niet snel meer groeien. Daarbij komt nog dat er een aantal 

aalscholvers zijn die elke dag een paar keer komen lunchen en helaas zijn deze vogels 

beschermt. Dus een  extra probleem erbij! Er is helaas geen makkelijke oplossing, 

fosfaat erbij mag niet en daardoor geen of te weinig algen als voeding voor watervlooien. 

Het voorstel is nu om F1 karpers uit te zetten. 

Deze vissoort komt voort uit een kunstmatige kruising tussen een karper en een 

kroeskarper. 

Hij is dus ook een traag groeiende vis die langzaam kan uitgroeien tot maximum 

ongeveer 2 à 3 kg. -Deze F1-karper is hierdoor een zeer actieve sportvis om op te 

hengelen voor zowel jong als oud. -Als klein formaat is het de ideale vissoort voor de 

vaste stok vissers of de feeder vissers. (100% aalscholver-veilig) 
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